
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 10/2015 

Aika: 12.3.2015, 16.15 

Paikka: T-Talo, A142 

Paikalla: Aleksi Pyykkönen, Helinä Hakala, Jooel Friman, Reetta Arokoski, Lauri Lavanti, Meri Terho, 

Emmi Peltonen, Mira Lindroos, Julia Isotalo 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Helinä Hakala 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous ajassa 16.18. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Julia Isotalo ja Mira Lindroos. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Postissa tuli Tisle-, Pus-, Sössö- ja Sytyke-lehdet sekä hallitusjulisteet AYY:ltä, Vuorimieskillalta, 

Teknologföreningeniltä ja Prosessiteekkareilta. 

 

Lisäksi postissa tuli sopimuksia. 

 

Jooel oli tuonut keksejä kokoustuomisiksi. 

 

Huomenna on tärkeä opintotukimielenosoitus, jonne on menossa paljon athenelaisia. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Laskut: 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Mr Easy Business 165,00 e Club X -julisteet Hyväksyttiin 

Merkillinen haalarimerkki 224,15 e Club X -haalarimerkit Hyväksyttiin 

Suomen rannekekauppa 
Oy 

109,12 e Club X -rannekkeet Hyväksyttiin 



Oulunkylän curlinhalli Oy 340 e Ethanan curlingkokeilu Hyväksyttiin 

 

 Rahankäyttöselvitykset: 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Ilona Rahnasto 23,77 e OTMK-tarvikkeita Hyväksyttiin 

Kasper Kylmälä 34,60 e Club X -korvatulpat Hyväksyttiin 

Jesse Palo 17,50 e Club X -launchin tarjoilut 
(minttuviina) 

Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

Jooel: Hirveä kiire, viikonloppuna Kokoomus-risteilyllä. Ensi viikon lomalla, niin ei tule ensi 

viikolla kokoukseen. 

Reetta: Reetan uudet käyntikortit olivat tulleet. 

Lauri: Maajoukkueleiri oli raskas, jenkkifutista 8h reilun vuorokauden sisään. Nyt pitäisi tehdä 

kandia. 

Meri: Oli vujutmk-miitti. Ei ole ehtinyt tekemään hirveästi koulujuttuja. 

Emmi: Hyvää kuuluu, osti uudet farkut. Huomenna opintoneuvoston kasa 

Kevätpäiväntasauksessa. Menossa huomiseen mielenosoitukseen. 

Helinä: Odottaa innolla viikonlopun Fuusiota. Paljon töitä ja koulua koko ajan. 

Aleksi: Viikonloppu ja kaverisitsit oli kivat. Innolla huomenna lähdössä Tampereelle 

vuosijuhliin. 

Mira: Hyvää kuuluu. Olisi pitänyt aloittaa tällä viikolla opiskelu ja nukkuminen, mutta ei ole 

ehtinytkään - ehkä ensi viikolla sitten. 

Julia: Hyvää kuuluu, yrittää olla tulla tulematta kipeäksi. Sai kesätöitä. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Budjetti 

Esitettiin, että alumnisuhdevastaavien budjetti olisi tärkeä nostaa 350 eurosta alunperin 

toivottuun 500 euroon. Alumnisuhdevastaavien toimintasuunnitelman mukaan 

loppukeväästä järjestetään hallituksen kanssa aivoriihi, jossa pohditaan, mitä 

alumnisuhteiden kanssa lähdetään tekemään. Kesällä selvitetään alumnitoiminnan 

mahdollisuuksia ja syksyllä järjestetään alumnisuhdetapahtuma. Budjetti menisi siis 

alumnisuhdetapahtuman järjestämiseen, jotta siitä saataisiin mielekästä. 

 

Keskustelua alumnisuhteiden menoista ja budjetista. 

 

Päätettiin, että alumnisuhteiden budjetti nostetaan 500 euroon. Budjetti 



kokonaisuudessaan miinuksella 140 euroa. 

 

2. AYY:n avustukset 

Reetta ja aleksi tarkastelevat avustusten hakemista. 

 

3. TEK 

Aleksi on jo tehnyt pohjaa vuosikokousesitykseen. 

 

4. Vuoden alumni 

Killoilta pyydetään ehdotuksia vuoden alumnista. Tämän vuoden teema vuoden alumnia 

ajatellen julkaistaan maaliskuussa. 

 

5. Vuosikokous 30.3. 

Vuosikokous järjestetään ma 30.3. salissa AS1. Anastasia Lipiäinen toimii 

puheenjohtajana. 

 

Vuosikokoukseen pitää selvittää ponsia, joita on muutama. Tutkitaan ja jaetaan ponnet 

ensi viikolla. 

 

6. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

Liikuntavastaavat suunnittelivat sulkapalloturnausta tiistaille 31.3. 

 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Sähköinen kulukorvaus on otettu käyttöön viime vuonna Prodekolla ja se on toiminut 

heillä hyvin. Selvitetään, kannattaako sähköinen kulukorvausjärjestelmä ottaa käyttöön 

myös Athenella. 

 

Fuksit tiedustelivat, haluaako kilta hankkia maksupäätteen killalle. Keskustelua 

maksupäätteen tarpeellisuudesta ja hankintamahdollisuuksista. 

 

Reetta selvittää maksupäätteen hankinnan puolia. 

 

Siirrytään kohtaan 12. 

 

9. Phuksiasiat 

1. Club X 

Club X tulee. 

 



2. Phuksijäynä 

Phuksijäynä tulee. 

 

3. Esitys ISO-henkilöistä vuodelle 2015: 

Esitetään, että ISOhenkilöiksi nimetään seuraavat henkilöt: 

Alexia Leimu, Atte Keinänen, Cecilia Berg, Ilona Rahnasto, Jesse Palo, Joel Lappalainen, 

Juuso Lappalainen, Kaarle Leinonen, Kaarlo Kock, Kasper Kylmälä, Leo Lahonen, Niklas 

Hellström, Noora Tanska, Pinja Hokkanen, Rami Pöyry, Robert Kokkola ja Stella 

Tuovinen. 

 

Esitys hyväksyttiin. Nimettiin esitetyt henkilöt ISOhenkilöiksi ja Athenen 

toimihenkilöiksi. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, ISOt, WappuWowwowwow) 

- 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Helinä tekee muutoksia nykyisten ja uusien ISOjen sähköpostilistoihin. 

 

10. KV-asiat 

1. KV-ISOt 

Esitettiin, että KV-ISOiksi nimetään seuraavat henkilöt: 

 Eeva Siika-Aho, Vesa Vahermaa, Aleksi Tiira, Tea Latvala, Joonas Rouhiainen, Ulriikka 

Järvihaavisto, Saga Riihinen, Anna Valaja ja Emil Virkki. 

 

Esitys hyväksyttiin. Nimettiin esitetyt henkilöt KV-ISOiksi ja Athenen toimihenkilöiksi. 

 

Helinä tekee KV-ISOille oman sähköpostilistan. 

 

2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

International Sitsit tulevat. 

 

11. Opintoasiat 

1. DI-ohjelman opintosuunnitelma 

Opintosuunnitelma etenee. Infon DI-ohjelman korjauksien hyväksynnät tulevat vasta 

toukokuussa. 

 

Opintosuunnitelman korjaus- ja kommentointitilaisuudessa selvisi tarkemmin, millainen 

informaatioverkostojen jako pitkään ja keskipitkään sivuaineeseen on. 

 



2. Pizzaa&Pähkinää 

Ensimmäinen varjo-opetustilaisuus järjestetään ensi viikon maanantaina. Tuleviin 

tilaisuuksiin ollaan jo hankkimassa puhujia. 

 

3. Opintojen ohjaus 

Keskustelua siitä, onko opintojen ohjauksen tila tällä hetkellä sellainen, joka todella 

tukee opiskelijan tarpeita. 

 

Ehdotettiin, että Olkkarilla järjestettiin tilaisuus, jonne kutsuttaisiin infolaisille olennaisia 

professoreja, opettajatuutoreita jne. Tilaisuudessa opiskelijat voisivat helposti mennä 

juttelemaan ihmisille, jotka ovat tärkeitä heidän opintojensa näkökulmasta. Ehdotus sai 

positiivisen vastaanoton. Emmi selvittää asiaa pidemmälle. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Abivastaava, Alumnisuhdevastaavat, Hallopedit) 

Alumnisuhdevastaavat tulevat olemaan iloisia kuullessaan budjetista. Hallopedeille 

kuuluu hyvää. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Emmi laittaa Facebook-sivulle ilmoituksen huomisesta opintotukimielenosoituksesta. 

 

12. Yrityssuhteet 

1. Marathon 

Marathon on suunniteltu järjestettävän viikolla 43, mahdollisesti torstaista lauantaihin. 

Diskonttaus järjestetään 16.10., eli ei mene päällekkäin Marathonin kanssa. 

 

2. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Toimareilla menee hyvin. Excumestari pääsee pian konsulttilounaalle mukaan. 

 

Vujuille ja urailtaan on kerätty budjettia hyvin. 

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Yrityssuhdevastaava on ensi viikon lomalla ja hänet tavoittaa puhelimitse tai 

sähköpostilla. 

 

Jooel poistui ajassa 16.54. 

 

Siirrytään kohtaan 9. 

 

13. Tapahtumat 



1. Kaverisitsit 

Kaverisitsit menivät hyvin. 

 

2. Kämppäkarkelot 20.3. 

Aleksi ilmoittaa Facebook-ryhmässä kämppäkarkeloista. 

 

3. PreWappusitsit 

PreWappusitsit järjestetään la 25.4. Athenen hallitus on ollut yleensä töissä ja 

sitsaamassa, juhlimassa ovat alumnit ja n-vuoden opiskelijat. 

 

Aleksi ilmoittaa alumneille, että hallituksesta pääsee porukkaa auttelemaan. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

Ihan hyvää kuuluu. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Kemistikillan kanssa on alettu keskutella wappusilliksestä. 

 

14. Ulkosuhteet 

1. Hallitusaamupala 

Pisteen edustaja oli kaverisitseillä, ja he odottelevat kutsua aamupalalle. Pisteeltä 

voidaan myös kutsua wappusitseille kymmenen henkilöä. 

 

Meri tekee Doodlen aamupalan ajankohdista. 

 

2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

Hyvää kuuluu. 

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ähkyn pääjuhlatila varmistui tänään. Hinta on hyvin budjetissa. 

 

15. Tiedotusasiat 

1. Jäsenrekisteri 

- 

 

2. Ilmomasiinan säästettävät tiedot: speksit sidosryhmiltä 

Ilmomasiinan säästettävistä tiedoista ilmoitettiin kokouksessa seuraavaa: 

- Lauri ja Antti: menneiden haalaritilausten koot ja määrät 

- Emmi: alumnifuksilounaan ilmolomakkeen tiedot, alumnien nimet 

- Julia ja Mira: menneiden sitsien ilmoittautuneiden määrät ja ilmokysymykset (ei 



vastauksia) 

 

Loput asianosaiset ovat jo ilmoittaneet etukäteen mahdollisista säästettävistä tiedoista. 

 

3. Vanhojen palvelujen siivous serveriltä 

- 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 

Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

Hyvää kuuluu. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Uusi Kukka on ilmestynyt. 

 

16. Muu toiminta 

1. Vuosijuhlaedustukset 

Edustukset hyvällä kuosilla. 

 

2. Hallitushärpäke 

Reetta selvittää lisää asioita tohveleihin liittyen. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

Facebook-sivukoulutus doodlataan myöhemmin. 

 

18. Seuraava kokous 

Pidetään seuraava kokous vakiokokousajalla to 19.3. klo 16.15. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous ajassa 17.40. 

 

 


